
1 

 

 
REPUBLIKA HRVATSKA 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA                        

GRAD KUTINA 

GRADSKO VIJEĆE 

Trg kralja Tomislava 12, 44320 Kutina 

Tel: 044/692-010       Fax:044/683-463 

 

KLASA:024-01/22-05/6 

URBROJ: 2176-3-04/01-22-6 

Kutina, 11. listopada 2022. 

 

 

Zapisnik 

12. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine, održane 6. listopada 2022. godine s početkom u 

13,00 sati u Gradskoj vijećnici Grada Kutine, 

Trg kralja Tomislava 12, Kutina 

 

 

Na 12. sjednici Gradskog vijeća sudjelovali su sljedeći vijećnici: 

 

 

Koalicija stranaka:                                                       Koalicija stranaka: 

 

HDZ, HSU, HNS                                                  SDP, Laburisti 

1. Nebojša Čović - HDZ 

2. Matija Šurbek - HDZ 

3. Ivana Masnec – HDZ 

4. Milena Amidžič - HDZ 

5. Drago Šparavac - HDZ 

6. Jure Nikšić - HSU   

1. Drago Šivak – SDP 

2. Barbara Mihaljević – SDP 

3. Dalibor Žiljak (Laburisti) 

Domovinski pokret DP i MOST  

1. Ilija Bago - DP 

2. Ivica Glibo - MOST 

 

HSS 

1. Dragutin Vagner  

 

Nezavisni vijećnici:  

1. Robert Krpes  

2. Miroslav Šnjarić 
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3. Davor Kljakić  

4. Dražen Kinderman 

 

Izostali vijećnici: Slavko Snovak (HNS), Jasminka Molnar (SDP), Vedran Bohatka (SDP) 

 

Ostali sudionici 11. sjednice Gradskog vijeća: 

- gradonačelnik Grada Kutine, g. Zlatko Babić 

- pročelnica Službe za opće poslove i tajnica Gradskog vijeća, gđa Martina Vazdar 

- pročelnik Ureda gradonačelnika, g. Robert Kolenc 

- pročelnik UO za financije, g. Ivan Crnac 

- pročelnik UO za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić 

- pročelnik UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko Tomičić 

- pročelnik UO za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

- pročelnica UO za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman 

- ravnatelji ustanova i direktori trgovačkih društava 

- izvjestitelji 

- predstavnici medija 

 

Tijek sjednice snimljen je na nosaču zvuka i u svakom trenutku je dostupan.  

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeća g. Robert Krpes. 

 

Na početku sjednice u 13:00 sati bilo je prisutno 15 vijećnika dok se u nastavku sjednici priključio 

još jedan vijećnik. 

  

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, usvojen je Zapisnik 11. sjednice Gradskog vijeća te je donijet 

sljedeći 

Z a k l j u č a k 

 

Usvaja se Zapisnik 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine održane 12. srpnja 2022. godine. 

 

 

Predsjedavajući je predložio Dnevni red sjednice.  

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv usvojen je sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

1. Aktualni sat 

 

2. Prijedlog odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Kutine za 2022. godinu 

 a) Nagrada za životno djelo 

 b) Godišnje nagrade Grada Kutine 

 

3. Prijedlog kodeksa ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Kutine 
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4. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine 

 

5. Prijedlog:  

a) Odluke o trećim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik 

b) II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

c) II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu  

d) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu za 2022. godinu 

e) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju za 

2022. godinu 

f) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2022. godinu 

g) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2022. godinu 

h) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

i) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 

j) II. izmjene i dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 

2022. godinu 

 

6. Prijedlog odluke o izmijeni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

 

7. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

 

8. Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalni projekt Sortirnica 

 

9. Prijedlog odluke o rasporedu rezultata Grada Kutine u 2021. godini 

 

10. Prijedlog odluke o stjecanju poslovnih udjela u trgovačkom društvu Moslavački list d.o.o. 

 

11. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti gradonačelniku za izdavanje bjanko zadužnica 

Hrvatskim šumama d.o.o. 

 

12. Prijedlog odluke o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih Grada Kutine. 

 

13. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća za komunalnu prevenciju kriminaliteta za 

Grad Kutinu 

 

14. Prijedlog odluke o izradi X. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Kutine 

 

15. Prijedlog odluke o izradi VI. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja središta grada Kutine 

 

 

Točka 1. 

Aktualni sat 

 

Na pitanja vijećnika odgovarao je gradonačelnik, pročelnici upravnih tijela, ravnatelji ustanova i 

direktori trgovačkih društava. 

Tijek rasprave snimljen je na nosaču zvuka. 
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Vijećnik g. Nebojša Čović osvrnuo se na trenutačno stanje u Petrokemiji d.d. i zastoj u procesu 

proizvodnje te naglasio bojazan koja u javnosti vlada vezano za budućnost njenih zaposlenika. 

Postavio je pitanje gradonačelniku ima li saznanja o tome kada će Petrokemija d.d. krenuti sa radom 

i postoji li realna opasnost gubitka radnih mjesta koja iz cjelokupne situacije proizlazi. Isto tako, 

upitao je, potraje li ovakva situacije, kako će to utjecati  na proračun Grada Kutine imajući u vidu 

kako ga Petrokemija d.d. dobrim dijelom puni.  

 

Gradonačelnik je potvrdio kako je pitanje opstanka Petrokemije d.d. Kutina aktualno i najvažnije 

pitanje za Grad Kutinu, zaposlenike Petrokemije d.d. ali i za širu okolicu. Objasnio je svima 

poznatu problematiku utjecaja cijene plina i ostalih energenata na proizvodnju, stanje na tržištu i 

probleme s kojima se Petrokemija d.d. susreće podmirujući sve zakonske, fiskalne i parafiskalne 

obveze. Izrazio je zahvalnosti Upravi Petrokemije d.d. i njenim vlasnicima jer su cijelo vrijeme 

zastoja podmirivali sve svoje obveze te isplaćivali  plaće radnicima kao i komunalnu naknadu koja 

je Gradu Kutini značajan prihod. Osvrnuo se na vlasničku strukturu i napomenuo kako vlasnici, 

zajedno s županijom i resornim ministarstvom traže najbolje rješenje za Petrokemiju d.d., a Grad 

Kutina i lokalna politika općenito ulažu trud kako bi dali do znanja svima koji su uključeni koja je 

važnost Petrokemije d.d.  ne samo za Kutinu,  za Sisačko-moslavačku županiju nego i za Republiku 

Hrvatsku. Istaknuo je kako je prema dostupnim informacijama za Petrokemiju d.d. zainteresirana 

jedna velika i jaka tvrtka iz Turske i da bi se situacija oko kupnje trebala realizirati tijekom 

studenoga ove godine. Izrazio je optimizam i nadu da će nova vlasnička struktura naći rješenje za  

opskrbu plinom i start postrojenja u proljeće iduće godine i da, gledajući dugoročno, Petrokemija. 

d.d. ima perspektivu. To se razdoblje od nekoliko mjeseci treba premostiti na najbolji mogući način 

kako radnici tvrtke ne bi ostali bez plaća, a Grad Kutina bez svojih značajnih prihoda.  

 

Vijećnica gđa Milena Amidžić postavila je pitanje u kojoj je fazi natječaj za zakup poljoprivrednog 

zemljišta te kada će se znati konačni rezultati natječaja. 

 

Gradonačelnik je objasnio kako je natječaj za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Kutine od velikog značaja za naše ratare i stočare koji su 

se  javili na navedeni natječaj. Pojasnio je zakonsku proceduru i naglasio kako je Grad Kutina samo 

operativno tijelo koje provodi raspodjelu poljoprivrednog zemljišta prema zakonu i pravilima koje 

je donijela Republika Hrvatska. Naveo je kako su do sada prioritet u zakupu poljoprivrednog 

zemljišta imali ratari, međutim, donošenjem novog Zakona o poljoprivrednom zemljištu prioritet  

po nekim točkama imaju stočari, osobito mladi stočari kojima je to glavna ili jedina djelatnost u 

obiteljsko poljoprivrednim gospodarstvima te da su navedene promjene u kriterijima raspodjele  

dovele  do nezadovoljstva dijela ratara. Istaknuo je da će se na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća 

Grada Kutine naći prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude na natječaju za zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske te da će to biti prilika za raspravu i  

dodatna pojašnjenja. Izrazio je razumijevanje za nezadovoljstvo pojedinih zainteresiranih strana  

ali i postojanje nemogućnost da svi budu zadovoljni ishodom natječaji. Pozvao je na toleranciju i 

ponovio kako je Grad Kutina proveo natječaj prema kriterijima koji su temeljeni na zakonu i 

pravilnicima koje je donijela Republika Hrvatska. 
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Vijećnik g. Ilija Bago osvrnuo se na nedavno otvorenje novog mosta i istaknuo kako sada imamo 

nekoliko mostova na rijeci Kutinici ali niti jedan od njih ne nosi ime nekog od naših zaslužnih 

sugrađana. U ime Domovinskog pokreta, gradonačelniku i njegovim suradnicima je predložio da 

novi most dobije ime po Dragutinu Pasariću za njegov dragocjen doprinos kulturnom i javnom 

životu Kutine. 

 

Gradonačelnik je u svom odgovoru istaknuo kako postoji određena procedura za iznošenje 

prijedloga o imenovanju  ulica, trgova, mostova i drugih javnih površina. Odbor za zaštitu okoliša 

i prostorno planiranje je radno tijelo gradonačelnika koje razmatra i daje mišljenje o prijedlozima 

za imenovanje i  preimenovanje ulica, trgova i drugih javnih površina na području Grada Kutine. 

 

Vijećnik g. Miroslav Šnjarić postavio je gradonačelniku pitanje neispravnosti vatrogasnih auto- 

ljestava. Podsjetio je kako je na 10. sjednici Gradskog vijeća tadašnji zapovjednik Vatrogasne 

postrojbe Kutina g. Marijo Paluh izvijestio da su vatrogasne autoljestve više neispravne nego 

ispravne i da ih vatrogasci koriste na vlastitu odgovornost. Imajući u vidu dolazak sve hladnijeg 

vremena, većeg zagrijavanja stambenih prostora u Gradu Kutini i opasnosti koje iz tih uvjeta 

proizlaze, upitao je u kojoj je fazi rješavanje problema autoljestava, a koje su vatrogascima od 

velikog značaja u izvršavanju njihovih zadaća. 

 

Gradonačelnik je podsjetio da su navedene autoljestve kupljene polovne i da su u upotrebi u 

Vatrogasnoj postrojbi već dosta dugo. Dotrajale su i kvar se zbog zastarjele tehnologije i 

nemogućnosti nabavke rezervnih dijelova jednostavno ne može popraviti. Pozdravljajući i 

čestitajući novom zapovjedniku Vatrogasne postrojbe Kutina, g. Lipšanskom, gradonačelnik je 

izvijestio o održanim razgovorima i namjeri da se kupe druge autoljestve. Tržišna vrijednost novih 

autoljestava je od 6 do 8 milijuna kuna, što je u ovom trenutku nemoguća investicija. Stoga je sa 

Vatrogasnom postrojbom Kutina  dogovoreno da će se ići u nabavku drugih polovnih autoljestava 

koje bi zadovoljile potrebe Grada Kutine u idućih nekoliko godina. U tijeku su izvidi, a cijena 

drugih polovnih autoljestava uz određenu garanciju bila bi između 700 i 800 tisuća kuna. 

Financijska konstrukcija bi se zatvorila na način da se iz Fonda solidarnosti dobije oko 250 tisuća 

kuna, Grad Kutina bi sudjelovao sa oko 300 tisuća kuna, a Vatrogasna postrojba Kutina ima svoja 

akumulirana sredstva na razini od 100 tisuća kuna. Grad Kutina se u prošlom mandatu kreditno 

zadužio i kupio cisternu za potrebe Vatrogasne postrojbe, a kada se steknu povoljniji uvjeti i Grad 

bude u mogućnosti pristupiti novom kreditnom zaduženju, kupiti će se nove autoljestve i onda 

eventualno prodati polovne. 

 

Vijećnik g. Drago Šparavac postavio je dva pitanje. Prvo pitanje se odnosilo na revoltiranost 

mještana Stupovače i Brinjana izvođačima radova prilikom gradnje vodovodne mreže kroz njihova 

sela. Radi se o tome da grabe nisu postavljene-iskopane na mjestima i ostaje voda u njima, a 

bankine nisu nasipane kamenom. Još jedan problem su cijevi ispod ceste iz kojih ide voda iz 

susjednih graba pa su dosta začepljene. Upitao je postoji li mogućnost da se to stavi u prvobitno 

stanje. Drugo pitanje odnosilo se na mještane Kutinske Slatine i stalni problem koji se javlja 

prilikom većih kišnih oborina zbog graba i slabog protoka vode kroz cijevi za odvod, ispod ceste i 

onih prema Kutinici. Misli da bi se problem riješio kada bi se cijevi povećale. Na taj način i 

mještani Katoličkih Čaira i obje Kutinice ne bi morali voziti kroz blato. 
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Gradonačelnik je odgovorio na drugo pitanje i rekao kako zbog velike količine padalina dolazi do 

slijevanja zemlje i vode sa poljoprivrednih zemljišta u odvodne kanale, cijevi i cestu te da se na taj 

način smanjuje protok vode i da je to najveći problem. Kako je riječ o čistom nemaru pojedinaca, 

a ne Grada Kutine, krenuti će se s opomenama i tražiti otklanjanje navedenih nepravilnosti ili  će 

Grad sam otkloniti nepravilnosti, zamijeniti cijevi i prokopati kanale, a račune ispostaviti privatnim 

vlasnicima zemljišta. U rješavanju ovog problema prethodno će se obaviti razgovori, a ključnu 

ulogu imaju predsjednici mjesnih odbora. Što se tiče pitanja vezano za projekt aglomeracije, 

gradonačelnik je rekao kako se prigovori trebaju dostaviti Moslavini d.o.o. i Upravnom odjelu za 

komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša te da se radovi neće preuzeti sve dok se svi nedostaci 

ne otklone. 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

nadovezao se na odgovor gradonačelnika te potvrdio da je glavni problem u Kutinskoj Slatini 

neodržavanje određenih dijelova i naglasio da je riječ o cesti koja je u nadležnosti Županijskih cesta 

te da su cestovni jarci s jedne i druge strane sastavni dio njihove nerazvrstane ceste i da oni 

rješavaju, čiste, produbljuju i profiliraju. Kako je u zadnje vrijeme pala ogromna količina kiše u 

kratko vrijeme, neodržavani jarci i nakupljeno blato s poljoprivrednih zemljišta onemogućili su 

protok vode, a time plavljenje ceste. Pojasnio je da postoji jarak samo sa zapadne strane ceste dok 

je s lijeve strane jarak koji bi trebao postojati zatrpan stoga se voda prelijeva jer nema kamo otjecati. 

Isto tako, nekoliko je mostova na zapadnom dijelu cestovnih jaraka napravljeno bez odobrenja i 

manjih profila nego što je potrebno, stoga prilikom većih količina oborina postaju uspornici protoka 

vode i voda se prelijeva preko ceste. Pročelnik je objasnio kako su sa ciljem rješavanja problema 

komunalni redari započeli razgovore s mještanima i vlasnicima poljoprivrednih površina, a sa 

Županijskim je cestama dogovoreno da se ide u rješavanje mostova i ugradnju cijevi većeg profila 

koje bi zadovoljile potrebe prilikom većih oborina. Građani su dužni održavati svoje mostove na 

ulazu u skladu s uvjetima vlasnika ceste, u ovom slučaju Županijske ceste. Trenutačno postoje 2 

takva mosta i nastojat će se da se cijevi prerade na određeni potrebni profil. 

Direktor Moslavine d.o.o., g. Mijo Šepak složio se s tvrdnjom g. Šparavca o postojanju problema 

bankina i graba u mjestima Stupovača i Brinjani gdje je u tijeku izgradnja vodovodne mreže. 

Istaknuo je kako svakodnevno o tome upozoravaju izvođače ali da se, što se tiče jaraka ne može 

odmah djelovati sve dok radovi traju. Objasnio je da će se sa nasipavanjem bankina krenuti u roku 

5-7 dana i da će trajati 30-ak dana jer prije zimskih uvjeta sve bankine moraju biti stavljene u 

normalan položaj. Što se tiče profiliranja graba, one će ići točkasto jer su radovi još uvijek u tijeku, 

još se uvijek traže instalacije koje bi mogle na zacrtanoj trasi raditi smetnje. Istaknuo je kako će 

građani Stupovače i Brinjana dobiti desetke milijuna vrijedan vodovod i kada radovi budu završeni, 

obavljen tehnički pregled, uporabna dozvola postane pravomoćna i kada se izvrši preuzimanje, sve 

mora biti dotjerano odnosno mora biti bolje nego što je bilo. Neće se preuzeti radovi a da nisu na 

kvalitetan i dobar način završeni. Nakon preuzimanja cjevovoda još uvijek postoji 2 godine 

garancija u kojem roku se  može reagirati ako se pojave nepravilnosti, kvarovi i odroni. Uputio je 

ispriku svim građanima koji imaju poteškoće u prometovanju i rekao da će i dalje ukazivati 

nadzornom tijelu i izvođačima radova na to da se gradilišta moraju držati u takvom stanju da se 

mogu nesmetano odvijati sve životne aktivnosti. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević postavila je dva pitanja. Prvo pitanje bilo je ono što zanima 

većinu građana Kutine, kada će ići završni radovi na cestama gdje je prošla aglomeracija s obzirom 

da su mnoge dionice završene prije nekoliko mjeseci, a ceste stoje nedovršene. Drugo pitanje 
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odnosilo se na održivost novog naplaćivanja vrtića imajući u vidu poskupljenja hrane i režija te što 

u vezi toga Grad planira. 

 

Direktor Moslavine d.o.o., g. Mijo Šepak odgovorio je na prvo pitanje iskoristivši priliku iznijeti 

neke podatke kako vijećnicima tako i svim građanima Kutine. Istaknuo je kako ni sami nisu 

zadovoljni brzinom asfaltiranja odnosno stavljanja u osnovni položaj barem nosivog sloja asfalta 

kako bi se omogućilo normalno prometovanje. Složio se da je pitanje zaista aktualno i kako ne želi 

sporiti da su neke ulice trebale biti asfaltirane prije. Međutim, na području Grada imamo 3 izvođača 

i do sada gotovo 30 kilometara cesta asfaltirano za što naši građani nemaju osjećaj jer vide samo 

ono što nije. Nabrojio je koje sve ulice ulaze u tih 30 km koje su asfaltirane. Gradilište nije preuzeto 

i nije sve savršeno, ali tražiti će se određeni ispravci. U nastavku je najavio koje će slijedeće ulice 

biti asfaltirane: Pakračka, Novogradiška, ciporeks naselje i kako je već duže vrijeme u planu ulica 

Stjepana Radića, poveznica na A.G. Matoša prema ulici K. Zvonimira. U tom dijelu treba izvršiti 

dodatnu stabilizaciju što se tiče bivšeg korita potoka i ciglenog dijela. Rekao je kako su se  nadali 

da će biti gotovo do 1. 10. ali nažalost nije. Kako je to sam centar grada, sada je to prioritet. Isto 

tako, trebala bi ići Vinogradska i dio Zvonimirove ulice sa pripadajućim spojevima koji još nisu 

završeni. Naglasio je kako se očekuje da će Ulica Kneza Trpimira, Andrije Hebranga i Kneza 

Višeslava biti gotove do početka zimskog razdoblja kao i Baranjska ulica, Aleja Vukovar i 

Slavonska ulica. Ponovio je da će i dalje tražiti da se asfaltne površine rade malo ažurnije i kako s 

time ni sami nisu zadovoljni. 

Gradonačelnik je odgovorio na drugo pitanje spomenuvši kako se radi na rebalansu proračuna i da 

se nije ništa značajno mijenjalo što se tiče plana financiranja dječjeg vrtića. Rekao je da na početku 

ove školske godine još nije odlučeno uvesti nazad plaćanje cijene boravka djece u vrtićima. Sada 

se radi na pripremama za proračun za slijedeću godinu i u okviru priprema kontaktirani su neki 

gradovi i općine, osobito u našem okruženju kako bi se saznalo koje su cijene vrtića kod njih. Te 

se cijene kreću od 500 do 700 kuna mjesečno po djetetu. Kako vlada velika neizvjesnost, neki 

planiraju podići cijenu vrtića s 1. 1. 2023. godine. Napomenuo je da u gradu imamo praktički  

besplatan vrtić, sukladno obećanjima na početku mandata i da roditelji jedino plaćaju cijenu 

prehrane što se ne može eliminirati. Realna cijena, uzevši u obzir sve troškove je otprilike 2.100 

do 2.200 kuna mjesečno po djetetu. Prije krize, cijena se kretala oko 1.700 kuna i porast je značajan. 

Kako se vrtić pridržavati pedagoškog standarda, smanjuje se kapacitet djece u postojećem vrtiću i 

sada se otprilike 700 djece upisuje u dječji vrtić. Rekao je da je jasno kako se čeka  novi dječji 

vrtić. Tada bi se dio djece mogao premjestiti iz postojećih objekata te bi se otvorio prostor za upis 

djece koja su sada na listi čekanja. Kapacitet novog vrtića će biti oko 170 mjesta što bi riješilo 

problem upisa djece. Pojasnio je da će novi dječji vrtić zahtijevati zapošljavanje dodatnih 

odgajatelja i osoblja. Imajući u vidu sve navedeno, u plan za slijedeću godinu mogli bi ući  troškovi 

vrtića oko 17 milijuna kuna. Izrazio je nadu da će prihodi od strane Petrokemije d.d. ostati isti i da 

će se tada donijeti odluka hoće li se uvesti i ako se uvede kolika će biti cijena smještaja dječjeg 

vrtića u Gradu Kutini. Objašnjavajući zašto imamo nižu cijenu vrtića odnosno besplatni vrtić, 

gradonačelnik je naglasio da se osim pomoći mladim obiteljima, željelo pomoći našem 

gospodarstvu jer u Gradu Kutini postoji nedostatak radne snage. Grad Kutina želi mladim ljudima 

omogućiti smještaj djece u vrtićima za što nižu cijenu kako bi se mogli staviti na tržište rada, 

zaposliti, osigurati egzistenciju i bolji život sebi, svojoj djeci, a tako i cijelom društvu. Istaknuo je 

da je optimist i da će se vidjeti u planiranju ukupnih prihoda i rashoda za slijedeću godinu hoće li 

uspjeti zadržati  mjeru besplatnog vrtića. Ako ne, nažalost, dio troškova dječjeg vrtića morati će 

pokriti roditelji. Gradonačelnik je ponovio da je ulaganje u mladu obitelj od velikog značenja te da 
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je mjera koju Grad Kutina ima, besplatan vrtić, velika gesta i pomoć mladim obiteljima u ovim 

teškim i izazovnim vremenima te da će se napraviti maksimalni napori da se ta mjera održi.  

 

Vijećnik g. Davor Kljakić postavio je pitanje gradonačelniku vezano za javnu rasvjetu u Kutini i 

prigradskim naseljima, o terminima javne rasvjete i kolike su uštede od gašenja javne rasvjete od 

1 do 4 sata ujutro. Istaknuo je kako se kao gradski vijećnik ne slaže s tom odlukom jer je već 2015.-

2016. godine bilo pokušaja gašenja, s kojom se ni tada nije slagao. Razlog neslaganja je briga za 

sigurnost svih naših građana, pješaka i putnika, a osobito mladih koji izlaze petkom i subotom te 

ako se želi uštedjeti, to se može učiniti na drugim razinama. Naglasio je, kao što je predlagao i 

2017. godine, kako se pod hitno treba ići na postavljanje led rasvjete koju imaju sva mjesta u našoj 

okolici, od Novske, Siska, Garešnice, Daruvara. Smatrao je, u slučaju da se postavljanje led rasvjete 

odradilo 2017. godine,  danas bi veliki dio tog projekta bio otplaćen i ne bi trebali gasiti vanjsku 

rasvjetu. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

istaknuo je kako je u travnju ove godine istekao ugovor za nabavu električne energije te je došlo 

do povećanja cijene 2,7 puta. Godišnja potrošnja javne rasvjete je bila na razini 1,8 milijuna kuna. 

S povećanjem od 2,7 puta to se trebalo povećati na 4,5 do skoro 5 milijuna kuna. Tada je donesena 

odluka da će se ići u određene uštede i napravljen je pregled stanja terena. Naglasio je da na 

području samog Grada Kutine postoji oko 50 mjernih mjesta na kojima se mjeri potrošnja javne 

rasvjete. Dio se nalazi u samostalnim ormarićima, a dio u HEP-ovim ormarićima stoga se svima 

ne može pristupiti u svakom trenutku nego se mora tražiti ključ od HEP-a. Zbog zastarjele aparature 

nije se moglo sve napraviti i podesiti kako je planirano. Donesena je odluka da će se ručno 

podešavati određeni dio na vremensko razdoblje te je dogovoreno da će se oko pola sata ili 45 

minuta kasnije navečer paliti a ujutro gasiti malo ranije. Nakon par podešavanja  donesena je odluka 

da će se gasiti oko 3,30 ujutro. Bilo je puno prigovora građana. U međuvremenu je došlo do 

tehničke prilagodbe, kupnje  novih satova, materijala i opreme koja je omogućila paljenje i gašenje 

riješiti kombinirano, u jedan sat se gasi, a u 4 ujutro pali. Istaknuo je da je od svibnja do rujna  

ušteda bila  oko 20-25% mjesečno,  a  da će se na razini godine dana biti više od pola milijuna kuna 

uštede. Objasnio je da su se razmatrali prigovori građana i sva pitanja vezana za termin paljenja i 

gašenja ali je najvažnije da građani imaju rasvjetu kada idu na posao. Naglasio je da se odluka u 

svakom trenutku može mijenjati ali ako želimo uštedjeti, nema drugog načina. 

 

Gradonačelnik je dopunio odgovor pročelnika Gelešića istaknuvši da je gašenje javne rasvjete 

samo jedna od mjera koju je Grad Kutina uveo kao mjeru štednje na energentima. Osvrnuo se na 

cijene vode rekavši da sada imamo povlaštenu cijenu vode i da ta cijena neće moći ostati ako se od 

1. travnja ukinu mjere Vlade RH, te da nas u bliskoj budućnosti čeka povećanje cijene vode za 

kućanstva. Objasnio je da je održano više sastanaka s ustanovama, školama, predsjednicima 

mjesnih odbora i drugim javnim ustanovama i kako su preporučene mjere štednje na energentima 

ali koje ne smiju utjecati na sigurnost, posebno djece u školi i vrtiću. Ipak, naglasio je kako ima 

dosta prostora za uštede. Pozvao je građane da se jave na bilo koji način ako primijete određenu 

rastrošnost u potrošnji energije te da su njihove sugestije i prijedlozi za uštede dobro došli. Naglasio 

je kako sve mjere štednje koje Grad Kutina radi, radi po naputku Vlade RH i iznio je mišljenje da 

će  mnoge od tih mjera uskoro primjenjivati i građani u svojim domaćinstvima i da u budućnosti 

nećemo moći ostati na razini komocije, što se tiče potrošnje energenata, koju smo do sada možda 

imali. 
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Vijećnik g. Ivica Glibo postavio je dva pitanja. Prvo se pitanje odnosilo na početak školske godine 

i situacije u školama po pitanju produženog boravka i pomoćnika u nastavi. Drugo pitanje je bilo 

u vezi projekta aglomeracije i njegovoj završnoj fazi u naseljima Gojlo i Ilova. Vijećnika je 

zanimalo koliki je interes građana za priključenje na vodovod i što korisnici moraju sami platiti a 

što ide na teret  projekta. 

 

Direktor Moslavine d.o.o., g. Mijo Šepak odgovorio je na drugo pitanje istaknuvši zadovoljstvo jer 

je do sada ostvareno preko 250-260 priključaka, a u najavi ih je još 30-tak od ukupno 300 

domaćinstava. Pozvao je građane da maksimalno iskoriste priliku za priključak na vodovod, što je 

i zakonska obveza, i istaknuo da će građani plaćati samo 300,00 do 400,00 kuna operativnih 

troškova u smislu izlaska na teren, a ne 5.000,00 do 7.000,00 kuna koliko bi koštalo da nije 

sufinanciran od strane EU. Većina građana je to prepoznalo i zato je odaziv tako velik. Osim iz 

Europske unije, onaj dio radova od glavnog voda do šahte, završno sa vodomjerom,  sufinanciran 

je dijelom iz državnog proračuna, Hrvatskih voda i dijelom iz Moslavine d.o.o. što znači od Grada 

Kutine. Objasnio je da je svatko dužan od vodomjera odnosno šahte dovući priključak do kuće 

sam. 

 

Odgovarajući na prvo pitanje, gradonačelnik je objasnio na koje sve način Grad Kutina pomaže 

roditeljima djece koja polaze osnovnu školu: financiranje produženog boravka, sufinanciranje 

pomoćnika u nastavi, sufinanciranje prehrane učenika po programu FEAD, sufinanciranje redovne 

prehrane učenika i financiranje prijevoza učenika. Istaknuo je kako Grad Kutina kao osnivač,  

nastoji poboljšati materijalni standard osnovnih škola s oko 3,5 milijuna kuna sredstava godišnje. 

Što se tiče produženog boravka, gradonačelnik je podsjetio na kronologiju uvođenja produženog 

boravka u OŠ Vladimira Vidrića,  zbog specifične situacije, a koji  većim dijelom sufinancira Grad 

Kutina. Produžen boravak u OŠ Vladimira Vidrića imao je za cilj privući roditelje da upišu svoju 

djecu u tu školu kako bi se povećao broj djece. Naime, zbog manjka djece,  bio je upitan opstanak 

svih razrednih odjela u toj školi. Kasnije su se javile i ostale škole kojima je dozvoljeno imati 

razredni odjel za  produžen boravak. Sada većina  škola na području Grada Kutine imaju produženi 

boravak. Zbog potrebe određenog broja učitelja koji bi održavali nastavu u produženom boravku, 

i troškova koje  Grad Kutina nije mogao samostalno financirati,  povećana je  cijena produženog 

boravka na 500 kuna. Pojasnio je kako je produženi boravak organiziran samo za učenike prvog i 

drugog razreda i ukoliko je broj zainteresiranih veći nego što to smještajni kapaciteti u školama 

dopuštaju, prednost imaju učenici kojima je  oboje roditelja zaposleno. Istaknuo je krajnji cilj Grada 

Kutina da sve osnovne škole rade u jednoj smjeni i da sve osnovne škole imaju produženi boravak 

kako bi imali nastavu prilagođenu roditeljima i njihovom radnom vremenu te kako bi roditelji bili 

sigurni da su njihova djeca zbrinuta. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Vijećnica gđa Ivana Masnec, članica Odbora za dodjelu priznanja Grada Kutine prezentirala je 

prijedloge odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Kutine za 2022. godinu. Istaknula je da su 

održane dvije sjednice Odbora te da su članovi odbora donijeli odluku da se Nagrada za životno 

djelo dodijeli Vladimiru Balgaču- ALFU posmrtno, a Godišnju nagradu Matiji Sloupa. 
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Gradonačelnik je pohvalio rad Odbora te podsjetio kako Odbor svake godine predlaže kandidate 

za dodjelu nagrada Gradskom vijeću koje bira između pristiglih prijedloga, a za koje osobno smatra 

da su kvalitetni prijedlozi i da je teško odabrati kandidata. Naglasio je da su svi predloženi kandidati 

zasluženo predloženi jer su svojim radom dali doprinos društvenom djelu ili drugoj aktivnosti 

Grada Kutine.  

 

Rasprave nije bilo. 

 

1. Nagrada za životno djelo 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je  

 

Odluka 

o dodjeli Nagrade za životno djelo Grada Kutine 

 

I. 

Nagrada za životno djelo Grada Kutine u 2022. godini dodjeljuje se posmrtno VLADIMIRU 

BALGAČU-ALFU, za neizmjeran doprinos u Domovinskom ratu, iznimno junaštvo, stradanje i 

žrtvu te nesebičnu predanost i dosljednost u društvenom i humanitarnom 

radu. 

 

II. 

Nagrada za životno djelo Grada Kutine uručit će se članovima obitelji prigodom obilježavanja 

Dana Grada Kutine, na svečanoj sjednici Gradskog vijeća koja će se održati 10. studenoga 2022. 

godine. 

 

III. 

Sukladno Odluci o priznanjima Grada Kutine, novčani dio nagrade u iznosu od 20.000,00 kuna 

isplatit će se iz Proračuna Grada Kutine. 

 

IV. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“. 

 

 

2. Godišnja nagrada Grada Kutine 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je  

 

Odluka 

o dodjeli Godišnje nagrade Grada Kutine za 2022. godinu 

 

I. 
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Godišnja nagrada Grada Kutine za 2022. godinu dodjeljuje se MATIJI SLOUPU, za ostvarena 

sportska dostignuće na paraatletskim državnim i međunarodnim prvenstvima i izuzetan doprinos u 

promicanju sportskog ugleda Grada Kutine. 

 

II. 

Godišnja nagrada Grada Kutine uručit će se prigodom obilježavanja Dana Grada Kutine, na 

svečanoj sjednici Gradskog vijeća koja će se održati 10. studenoga 2022. godine. 

 

III. 

Sukladno Odluci o priznanjima Grada Kutine, novčani dio nagrade u iznosu od 10.000,00 kuna 

isplatit će se iz Proračuna Grada Kutine. 

 

IV. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“. 

 

Točka 3. 

Prijedlog kodeksa ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Kutine 

 

Predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i propise g. Ivica Glibo predstavio je Prijedlog kodeksa 

ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Kutine. Naglasio je da je pravni temelj donošenja 

navedenog Kodeksa članak 4. stavak 1. Zakona o sprečavanju sukoba interesa. Istaknuo je da je 

svrha kodeksa odrediti etička načela i smjernice na temelju kojih se član predstavničkog tijela za 

vrijeme i u vezi obnašanja dužnosti obavezan ponašati  i u skladu s kojim treba postupati.  

 

Vijećnik g. Jure Nikšić je pohvalio Kodeks ponašanja Gradskog vijeća Grada Kutine te je pohvalio 

sve koji su sudjelovali u njegovoj pripremi. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je u ime Kluba vijećnika SDP-a i Laburista naglasila da će 

prihvatiti Kodeks ponašanja te je istaknula da se nadaju da će se vijećnici pridržavati Kodeksa 

ponašanja. 

 

Jednoglasno s 16 glasova  za, 0 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Kodeks ponašanja 

 članova Gradskog vijeća Grada Kutine 

 

Kodeks ponašanja priložen je zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4.  

Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine 

 

Gradonačelnik je predstavio Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2022. 

godine. Podsjetio je prisutne da je jedan dio navedenog perioda bio odsutan te ga je mijenjala 
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zamjenica gradonačelnika gđa Ivana Grdić. Istaknuo je da izvješće obuhvaća sažetak glavnih 

aktivnosti iz djelokruga grada, gradonačelnika i proračunskih korisnika.  

 

S 12 glasova  za, 0 protiv i 4 suzdržana donijet je 

 

Zaključak 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika Grada Kutine za razdoblje 

 siječanj-lipanj 2022. godine 

  

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika Grada Kutine za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine, 

koje je sastavni dio ovog Zaključka. 

 

II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama Grada 

Kutine“. 

 

Točka 5.  

Prijedlog : 

a) Odluke o trećim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac predstavio je Odluku o trećim izmjenama i 

dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu te je pojasnio da se izmjenama i dopunama 

pristupilo zbog planiranog novog projekta urbane mreže zelene infrastrukture Grada Kutine, 

izmjena generalnog i detaljnog plana uređenja Grada Kutine, sufinanciranja novih ljestva za 

Vatrogasnu postrojbu Grada Kutine te poboljšavanja materijalnih uvjeta dječjeg igrališta Maslačak 

i pristupne ceste UPU 18. Pročelnik je istaknuo da se ukupni prihodi i primici smanjuju za 

3.086.000,00 kuna i iznos novog proračuna je 263.779.000,00 kuna te se prihodi od pomoći 

uvećavaju za 1.139.000,00 kuna za dječje igralište Maslačak i pristupnu cestu UPU 18. Ujedno je 

naveo da se prihodi od pomoći proračunskim korisnicima povećavaju, prihodi od pomoći temeljem 

prinosa EU sredstava smanjuju se za 4.940.000,00 kn prvenstvo zbog smanjenja sredstava za 

izgradnju dječjeg vrtića od 8,5 milijuna kuna, prihodi od prodaje materijalne imovine uvećavaju se 

za 1.475.000,00 kuna, primici od primljenih kredita i zajmova umanjuju se za 3.000.000,00 kuna 

te da se ukupni rashodi i izdaci smanjuju se 3.086.000,00 kuna i izdaci iznose 261.029.000,00 kuna.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević upitala je kada se planira nastavak izgradnje dječjeg vrtića s 

obzirom da su se smanjila sredstva u proračunu za 8,5 milijuna kuna te kada će vrtić biti završen i 

započeti s radom. Osvrnula se na stavku zdravstvo i socijala koja je smanjena za 2.000.000,00 kuna 

u djelu izgradnje doma za starije i nemoćne te je upitala koja je to stavka. Ujedno se dotakla i 

problema javne rasvjete i spomenute uštede od 25 % te je upitala da li bi bila veća ušteda da rasvjeta 

ostane upaljena cijelu noć, ali da je upaljena svaka druga lampa te ju je zanimalo da li je napravljen 

izračun. Za kraj je upitala da li će se do kraja godine realizirati izgradnja sortirnice. 

 

Gradonačelnik je odgovorio na pitanje vezano za izgradnju vrtića i rekao da su prilagodili stavke 

koje se odnose na izgradnju dječijeg vrtića prema financijskoj situaciji te je istaknuo da Grad nije 
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zadovoljan sa izvođačima radova, a to su tvrtka Mipek d.o.o. i Petek d.o.o. kao zajednica ponuđača 

s istim vlasnikom. Podsjetio je da su na javnoj nabavi bili najpovoljniji te je podsjetio da je poništen 

natječaj kada je došlo do krizne situacije s navedenom tvrtkom, ali je DEKOM (Državna komisija 

za kontrolu postupka javne nabave) presudio u njihovu korist te je Grad morao prihvatiti njih kao 

izvođače. Objasnio je situaciju te je rekao da će se vidjeti u narednih mjesec dana kako će se odvijati 

radovi i da li će moći nastaviti sa radovima ili će Grad biti prisiljen raskinuti ugovor sa tvrtkom i 

ponoviti postupak javne nabave i naći novog izvođača za nastavak radova. Gradonačelnik je 

potvrdio da je upitno hoće li vrtić biti gotov do 1. siječnja 2023. godine. Na pitanje vezano za 

stavku od 2.000.000,00 kuna za dom za starije i nemoćne koja je maknuta iz proračuna, 

gradonačelnik je rekao da će se vjerojatno vratiti u sljedećoj godini ovisno o načinu financiranja 

opremanja doma za starije i nemoćne. Podsjetio je da se radi o investiciji Sisačko- moslavačke 

županije u iznosu od 6,5 milijuna kuna plus PDV , ali da u navedeni iznos nije uključeno opremanje 

doma za starije i nemoćne. Na pitanje vezano za javnu rasvjetu, gradonačelnik je ponovio da je 

svaki prijedlog dobrodošao, ali je pitanje da li tehničke mogućnosti dozvoljavaju realizaciju 

prijedloga pa tako i prijedloga vijećnice Mihaljević o gašenju svake druge lampe. U vezi sortirnice, 

gradonačelnik je naveo da je grad trenutačno u postupku javne nabave i da su dobivene ponude u 

kojoj je najniža daleko više nego što je bila procijenjena vrijednost javne nabave. Podsjetio je da 

se radi o projektu koji se sufinancira iz Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitosti i da treba 

provjeriti s Fondom o mogućnostima povećanja sufinanciranja i priuštivosti projekta. Istaknuo je 

da nije lako donijeti odluku jer se radi o velikim vlastitim sredstvima  i dodatnom zaduživanju 

Grada, ali smatra da bi u budućnosti navedeno postrojenje (sortirnica) bilo isplativo i korisno za 

jedinicu lokalne samouprave te će Gradsko vijeće biti pravovremeno obavješteno o budućim 

odlukama vezano za sortirnicu. 

 

Vijećnika g. Ivicu Glibu zanimala je stavka programa za razvoj sporta koja se povećava u iznosu 

od 650.000,00 kuna. Zamolio je  gradonačelnika ili pročelnika da objasni za što su namijenjena 

navedena uvećana sredstva. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da se navedena stavaka povećava za 650.000,00 kuna kako bi se 

održao standard kutinskog sporta. Objasnio je da je  Petrokemija d.d. smanjila razinu dotacije koje 

je kutinski sport do sada primao iz opravdanih razloga. Obavijestio je da seniorska ekipa u 

rukometu nalazi u Premierligi i da je formirana seniorska ženska ekipa. Osvrnuo se na nogometne 

klubove kojima su smanjena financijska sredstva. Napomenuo je da Grad Kutina ne može ovakvu 

razinu sporta financirat dugoročno iz proračuna te da će se morati naći drugi izvori financiranja. 

 

Vijećnik g. Nebojša Čović je u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naglasio da 

će podržati treće izmjene i dopune Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu. Osvrnuo se na projekte 

zbog kojih je došlo do ovih izmjena i dopuna proračuna te je spomenuo urbanu mrežu zelene 

infrastrukture, kojom bi se mogla povući sredstva u iznosu oko sedamdeset milijuna kuna iz 

Europskih fondova za ulaganja u sportske sadržaje, izmjene i dopune generalnog urbanističkog 

plana i detaljnog plana, povećanje sredstva za socijalno ugrožene osobe i sredstva za prehranu 

učenika u osnovnim školama i sufinanciranje produženog boravka te sufinanciranje ljestava za 

Vatrogasnu postrojbu Kutina. 
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Gradonačelnik je zahvalio na podršci te se osvrnuo na urbanu mrežu zelene infrastrukture. Istaknuo 

je da će u sklopu navedenog projekta Grad moći prijaviti projekt zatvoreni bazen ali je prvo 

potrebno pripremiti dokumentaciju koje će zadovoljiti uvjete natječaja. 

 

Vijećnik g. Ilija Bago postavio je pitanje u vezi sporta te je zamolio da mu se točno pojasni koliki 

iznosi su namijenjeni za rukometni klub i za nogometni klub. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da Grad Kutina ne može financirati klubove u onoj mjeri koliko bi to 

klubovi željeli. Objasnio je da će se održati sastanci sa predsjednicima klubova koji trebaju iskazati 

svoju financijsku sliku do kraja godine, njihovo financijsko stanje sada i realna potraživanja. 

Naglasio je da iznosi koji se nalaze u proračunu za rukometni i nogometni klub nisu dostatni. 

 

Vijećnik g. Ilija Bago je podsjetio da je na zadnjem rebalansu proračuna dodijeljeno oko 

600.000,00 kuna Rukometnom klubu Moslavina, a Nogometni klub Moslavina nije dobio ništa. 

Vijećnik je ujedno podsjetio da je došlo do promjene predsjedništva u nogometnom klubu te se 

osvrnuo na dolazak 4 nova igrača u rukometni klub. Rekao je da bi predsjednik kluba kada dovodi 

novog igrača trebao naći novog sponzora. Za kraj je istaknuo da se ne slaže sa ovim izmjenama i 

dopunama proračuna. 

 

Gradonačelnik se osvrnuo na izbor novog  predsjednika Nogometnog kluba te je rekao da je teško 

naći kandidate za izbor. Gradonačelnik je odgovorio da je u trenutačnoj krizi teško naći sponzore 

koji bi financirali klubove ili igrače te da jedino Grad Kutina pokušava održati na trenutačnoj razini 

standard sporta na području grada. 

 

Vijećnik g. Ilija Bago je rekao da je dugo u sportu, pogotovo u nogometu te je istaknuo da ima 

mnogo nejasnoća u vezi nogometnih klubova. 

 

Vijećnik g. Dalibor Žiljak postavio je pitanje vezano za iznos sredstava od 1.000.000,00 kuna za 

zatvoreni bazen te je istaknuo da se slaže sa projektom ali je zamolio da mu se objasni zbog čega 

nova lokacija s obzirom na postojeću lokaciju starog bazena. Drugo pitanje je bilo vezano za 

spalionicu, odnosno postrojenje za proizvodnju energije iz otpada te je upitao zašto nema stavke u 

proračunu, a sortirnica se nalazi u proračunu. Vijećnika je zanimalo da li postoji plan o osiguranju 

građana u slučaju da Petrokemija d.d. više ne radi te je podsjetio da Petrokemija puni 30% 

proračuna Grada Kutine. Za kraj je upitao gradonačelnika da li može objasniti situaciju u Pučkom 

otvorenom učilištu Grada Kutine s obzirom da je nekoliko ljudi dalo otkaze, a dio na bolovanju te 

ga je zanimalo hoće li građani biti zakinuti za kulturni dio života u gradu Kutini. 

 

Gradonačelnik  je pozvao vijećnika da se obrati Upravnom odjelu za gospodarstvo koji vodi 

navedeni projekt te da će dobiti sve detalje projekta. Naglasio je da se zatvoreni bazen planira ispod 

postojećih bazena koji bi činili jednu cjelinu. Na drugo pitanje, vezano za postrojenje za 

proizvodnju energije iz otpada, gradonačelnik je podsjetio da to nije investicija Grada Kutine nego 

privatna investicija koja bi se realizirala na lokaciji industrijsko logističke zone. Obavijestio je 

prisutne da je investitor dobio suglasnost na studiju utjecaja na okoliš te da se rješava 

dokumentacija za lokacijsku dozvolu i da Grad mora riješiti dio dokumentacije oko pristupne ceste. 

Ujedno je istaknuo da navedeno postrojenje nema veze sa sortirnicom te da je sortirnica dio 

reciklažnog dvorišta i da je to projekt Grada Kutine. U vezi Petrokemije d.d. gradonačelnik je 
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odgovorio da je izvorni proračun Grada Kutine na razini 60.000.000,00 kuna i da Petrokemija 

sudjeluje u proračunu sa 15 do 20.000.000,00 kuna. Naglasio je da Grad Kutina izdvaja za plaće 

gradske uprave i proračunskih korisnika 2,5 milijuna kuna na mjesečnoj razini i da od Petrokemije 

d.d. na mjesečnoj razini Grad dobiva oko 1.200.000,00 kuna. Istaknuo je ako se ugasi Petrokemija 

d.d. da bi se društveni život Grada morao umanjiti za jednu trećinu sadašnje razine ( od kulture do 

sporta i zaposlenika). Vezano za međuljudske odnose u Pučkom otvorenom učilištu, gradonačelnik 

je ponovio da je zaposlena nova ravnateljica koja ima drugačiji način upravljanja te da 2 djelatnika 

koja su dala otkaz nisu otišla zbog međuljudskih odnosa, nego su otišli zbog  privatnih razloga 

(većih plaća). Ujedno se gradonačelnik osvrnuo na manjak radne snage za određena radna mjesta. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner osvrnuo se na stavku za dom u južnom dijelu Radićeve te je naveo da 

su se za ostale domove smanjila sredstva za nabavku opreme i ostalog, ali za navedeni dom nisu, a 

sam dom nije funkcionalan. Također se osvrnuo na izgradnju nogostupa u Radićevoj ulici odnosno 

produžetka šetnice. 

 

Gradonačelnik se ponovio projekte pješačko- biciklističkih staza koje su u planu. Naglasio je da je 

da je projekt u Fumićevoj ulici od glavne ceste do Prijemnog centra parka prirode u fazi 

projektiranja te da se projektira i pješačko-biciklistička staza uz cestu Hrvatskih branitelja od 

Sportskog centra do Slatine koja će se graditi u etapama. Istaknuo je da će se raditi rekonstrukcija 

postojećih pješačko-biciklističkih staza koje su u lošem stanju kad prođe projekt aglomeracije te je 

rekao da će se pješačko-biciklistička staza u Radićevoj ulici realizirati kada se riješe imovinsko- 

pravni odnosi te kada se realiziraju prethodno navedene pješačko biciklističke staze. 

 

Vijećnik g. Dražen Kinderman pohvalio je Upravni odjel za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj 

koji su bili nositelji projekta energetske obnove društvenog doma u Repušnici te je podsjetio da se  

u sklopu društvenog doma nalazi vrtić te je obavijestio prisutne da je dječje igralište pokraj doma 

devastirano. Zamolio je gradonačelnika da se uzme u obzir i rekonstrukcija dječjeg igrališta u 

sklopu projekta energetske obnove društvenog doma u Repušnici. Osvrnuo se na pješačko- 

biciklističku stazu u  Fumićevoj ulici te je rekao da podržava sve projekte i da se nada da će se 

uskoro i realizirati.  Također je istaknuo da će podržati izmjene proračuna. 

 

Vijećnik g. Drago Šparavac osvrnuo se na nogomet te je rekao da puno klubova ima školu 

nogometa kao Šartovac, Repušnica, Husain, Radićeva ulica i Međurić te je upitao da li navedeni 

nogometni klubovi mogu dobiti sredstva za plaćanje trenera za školu nogometa. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da Grad Kutina uvijek financira najviše one dijelove sporta koji 

uključuju djecu te je rekao da se sa Zajednicom sportskih udruga treba dogovoriti i izmijeniti 

kriterije da se sufinanciraju oni klubovi koji imaju uključene i dječje ekipe. Naglasio je da je Grad 

Kutina pomogao svakom nogometnom klubu mimo redovnog proračuna u vezi nabavke sportske  

opreme ili organizacije prijevoza. 

 

S 12 glasova za, 4 protiv, 0 suzdržan donijeta je  

 

Odluka 

 o trećim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 
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Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

b) II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

S 12 glasova za, 4 protiv, 0 suzdržan donijete su  

 

II. izmjene i dopune Programa  

građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

c) II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

S 12 glasova za, 4 protiv, 0 suzdržan donijete su  

 

II. izmjene i dopune Programa  

održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

d) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu za 2022. godinu 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijete su 

 

II. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u školstvu za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

e) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 

2022. godinu 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijete su 

 

II. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

f) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2022. 

godinu 

 

S 15 glasova za, 0 protiv, 1 suzdržan donijete su 
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II. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

g)  II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2022. godinu 

 

S 15 glasova za, 0 protiv, 1 suzdržan donijete su 

 

II. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba udruga Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

h) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

 

S 11 glasova za, 4 protiv, 1 suzdržan donijete su 

 

II. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

i) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 

 

S 12 glasova za, 3 protiv, 1 suzdržan donijete se 

 

II. izmjene i dopune Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

j) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2022. 

godinu 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijete su 

 

II. izmjene i dopune Programa 

 javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2022. godinu. 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 6. 

Prijedlog odluke o izmijeni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac predstavio je Prijedlog odluke o izmijeni 

Odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu. Naglasio je da se zaduživanje 

smanjuje za 3.000.000,00 kuna te da ukupno zaduživanje za 2022. godinu iznosi 46.435.000,00 

kuna. 

 

Vijećnik g. Dalibor Žiljak istaknuo je da je protiv ove odluke jer je smanjena investicija od 2 

milijuna kuna na nulu za starački dom za kojeg smatra da je potrebniji u Gradu Kutini od drugih 

investicija. 

 

Pročelnik je podsjetio da je gradonačelnik objasnio na prošloj točki zašto je smanjen navedeni 

iznos, te je još jednom rekao da se navedena sredstva neće koristi u ovoj godini i da će biti u 

proračunu kada će se znati točan iznos sredstava koji će Grad sufinancirati u izgradnji i opremanju 

doma. 

 

S 12 glasova za, 3 protiv, 1 suzdržan donijet je   

 

Odluka 

o izmijeni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac obrazložio je Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu koji je izrađivan za Grad Kutinu i 12 

proračunskih korisnika. Pročelnik je pojasnio da je u prvoj polovici ove godine ostvareno 

86.173.000,00 kuna prihoda, dok rashodi iznose 78.997.000,00 kuna, te da je ostvareni višak od 

7.176.000,00 kuna. Ujedno je naglasio kada umanjimo preneseni manjak prihoda od prošle godine 

u iznosu od 2.767.000,00 kuna, stvarni višak na dan 30.lipnja  iznosi 4.409.000,00 kuna. Pročelnik 

se osvrnuo na prihode od poreza na dohodak, prihode od poreza na promet nekretnina, prihode od 

pomoći, prihode od komunalnog doprinosa naknade. Za kraj je istaknuo koji su projekti realizirani 

u prvom polugodištu (izgrađeni most koji spaja Dalmatinsku ulicu i trg kralja Tomislava 

parkiralište u Dalmatinskoj ulici, skate park, multimedijalna dvorana). 

 

Rasprave nije bilo. 

 

S 12 glasova za, 1 protiv, 3 suzdržan donijet je   

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2022. godinu 
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Polugodišnji izvještaj priložen je zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 8. 

Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalni projekt Sortirnica 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac obrazložio je Prijedlog odluke o kreditnom 

zaduženju Grada Kutine za kapitalni projekt Sortirnica te je istaknuo da je pristigla ponuda koja je 

znatno veća nego što je planirano u proračunu. Rekao je da je Grad Kutina zatražio indikativnu 

ponudu Privredne banke u iznosu od 6.000.000,00 kuna, na rok od 10 godina i da je ponuđena 

kamatna stopa fiksna 2,7 % (efektivna kamatna stopa 3,01 %.). 

 

Vijećnik g. Dalibor Žiljak je izrazio negodovanje o ponovnom zaduživanju od 6 milijuna kuna u 

trenutačnoj situaciji te je rekao da su se iznosi koji su bili osigurani za starački dom trebali prebaciti 

na poziciju za izgradnju sortirnice. 

 

Pročelnik je pojasnio da su navedene stavke različite te je naglasio da bi za projekt izgradnje 

Sortirnice trebali dobiti od Europske unije sredstva u iznosu od 17.000.000,00 kuna i da je još 

potrebno 6 milijuna kuna za financiranje projekta. Još je jednom objasnio da je cilj pripremiti svu 

dokumentaciju koja je potrebna ako će se ići u izgradnju sortirnice. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je zamolila da joj se objasni da li će se zaduženje realizirati kad 

se odluči pokrenuti projekt izgradnje ili kada se aktivira kredit određenim datumom prije nego što 

se odluči krenuti u projekt. 

 

Pročelnik je odgovorio da treba suglasnost Gradskog vijeća o kreditnom zaduženju, pa suglasnost 

Vlade, pa još jednom suglasnost Gradskog vijeća. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je podsjetio da je deponija otpada u vlasništvu Grada Kutine, Grada 

Popovače i Općine Velike Ludine te ga je zanimalo da li u navedeni projekt ide sam Grad Kutina 

ili ide zajedno sa svim vlasnicima deponije. Ujedno ga je zanimalo razlog zašto Grad Kutina ide u 

navedeni projekt sam. 

 

Gradonačelnik je podsjetio da Eko Moslavina d.o.o. ima četiri vlasnika i to tri jedinice lokalne 

samouprave i jednog privatnika suvlasnika. Ujedno je podsjetio da je sortirnica otpada kao i 

reciklažno dvorište investicija Grada Kutine te je predano na upravljanje Eko Moslavini d.o.o.. 

Objasnio je da Grad Popovača plaća zbrinjavanje miješanog komunalnog otpada na deponiju. 

Ujedno je istaknuo da Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost financira investicije s 

područja gospodarenja otpada jedinicama lokalne samouprave, a ne trgovačkom društvu te da Eko 

Moslavina d.o.o. nije mogla biti nositelj projekta izgradnje sortirnice. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak je rekao da je on za izgradnju sortirnice, ali se ne slaže da se sada ide u 

kreditno zaduživanje u trenutačnoj krizi.  
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S 12 glasova za, 3 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalni projekt Sortirnica 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog odluke o rasporedu rezultata Grada Kutine u 2021. godini 

 

Pročelnik Upravnog odjela za financije g. Ivan Crnac predstavio je Prijedlog odluke o rasporedu 

rezultata Grada Kutine u 2021. godini te je istaknuo da se navedena odluka donosi temeljem 

Pravilnika o proračunskom računovodstvu i računskom planu. Objasnio je da je potrebno provesti  

viškove od poslovanja od financijske i nefinancijske imovine.  

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

S 12 glasova za, 0 protiv, 4 suzdržana donijeta je 

 

Odluka 

o rasporedu rezultata Grada Kutine u 2021. godini 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 10. 

Prijedlog odluke o stjecanju poslovnih udjela u trgovačkom društvu Moslavački list d.o.o. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić obrazložio 

je Prijedlog odluke o stjecanju poslovnih udjela u trgovačkom društvu Moslavački list d.o.o.. 

Podsjetio je prisutne da je Grad Kutina otkupio od Općine Velike Ludine 25 % poslovnih udjela te 

je objasnio da se nastavljaju daljnje aktivnosti u stjecanju ostalih poslovnih udjela u Moslavačkom 

listu d.o.o.. Pojasnio je da je objavljen javni poziv prema malim udjeličarima Moslavačkog lista te 

su pristigle 3 ponude od koje su dvije prihvatljive. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o stjecanju poslovnih udjela u trgovačkom društvu Moslavački list d.o.o. 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 11. 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti gradonačelniku za izdavanje bjanko zadužnica 

Hrvatskim šumama d.o.o. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić obrazložio 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti gradonačelniku za izdavanje bjanko zadužnica Hrvatskim 

šumama d.o.o.. Istaknuo je da se radi o tehničkoj odluci Grada Kutine u projektu rekonstrukcije 

šumske prometnice na području grada Kutine na lokacijama Čaire, Gojlo, Prkoser, Kutinska Slatina 

u vrijednosti od 5.000.000,00 kuna. Pročelnik je objasnio da je potrebna suglasnost Ministarstva 

poljoprivrede za krčenje stabala koja se nalaze na trasi šumske prometnice da bi se postigli uvjeti 

za rekonstrukciju šumskih prometnica, čija trasa prolazi katastarskim česticama u vlasništvu 

Republike Hrvatske. Naglasio je da je uvjet za dobivanje suglasnosti sklapanje Ugovora o 

korištenju i održavanju sa Hrvatskim šumama d.o.o., kojim je propisana obveza dostave bjanko 

zadužnice, kao jamstva za uredno izvršenje Ugovora, u visini od 2.560.000,00 kuna.  

 

Rasprave nije bilo. 

 

S 13 glasova za, 0 protiv, 3 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o davanju suglasnosti gradonačelniku za izdavanje bjanko zadužnica Hrvatskim šumama 

d.o.o. 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 12. 

Prijedlog odluke o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih Grada Kutine 

 

Pročelnik Upravnog odjela za društvenu djelatnost, socijalnu skrb i civilno društvo g. Željko 

Tomičić prezentirao je Prijedlog odluke o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih 

Grada Kutine. Podsjetio je da Gradsko vijeće svojom odlukom pokreće postupak javnim pozivom 

za izbor članova Savjeta mladih Grada Kutine te je naglasio da Savjet mladih Grada Kutine ima 7 

članova koji se biraju na mandat od tri godine.  Pročelnik je ujedno objasnio tko može biti kandidat 

te proceduru za postupak izbora članova Savjeta mladih Grada Kutine. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o pokretanju postupka za izbor članova Savjeta mladih Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 13. 

Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća za komunalnu prevenciju kriminaliteta za 

Grad Kutinu 

 

Pročelnik Ureda gradonačelnika g. Robert Kolenc predstavio je Prijedlog odluke o osnivanju i 

imenovanju Vijeća za komunalnu prevenciju kriminaliteta za Grad Kutinu te je naglasio da je u 

članku 3. predložene odluke opisano koja je svrha vijeća za komunalnu prevenciju kriminaliteta. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o osnivanju i imenovanju Vijeća za komunalnu prevenciju kriminaliteta za Grad Kutinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 14. 

Prijedlog odluke o izradi X. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Kutine 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje gđa Snježana Šlabek Ohman predstavila je 

Prijedlog odluke o izradi X. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog plana 

Grada Kutine. Naglasila je i nabrojala razloge za izmjenu i dopunu plana te proces i proceduru 

postupka izmjena i dopuna plana. Istaknula je da je osnovni Generalni urbanistički plan Grada 

Kutine donesen 2002. godine i da je do sada imao 9 izmjena i dopuna. Obavijestila je da je obavijest 

o pokretanju izrade X. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Kutine objavljena 

na mrežnim stranicama Grada Kutine 17. kolovoza 2022 i da je rok za podnošenje zahtjeva bio do 

15. rujan te je istaknula da su zaprimljena 33 zahtjeva za izmjenu plana.  

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner se osvrnuo na točku 31. koja govori o izradi kružnog toka u Nazorovoj 

ulici te ga je zanimalo kako će istim prometovati kamioni. Izrazio je svoje sumnje te je rekao da 

smatra da se ne može napraviti kružni tok koji bi omogućio da šleper može skrenuti ulijevo prema 

centru. 

 

Gradonačelnik je pojasnio da bi se kružni tok nalazio na državnoj cesti i da je investicija od 

Hrvatskih cesta d.o.o. te da bi Grad po potrebi izmicao komunalnu infrastrukturu koja bi smetala 

što bi se kompenziralo financiranjem od komunalnog doprinosa izgradnje Retail parka. 

Gradonačelnik se osvrnuo na izgradnju Retail parka i rekao da je to privatna investicija te da je za 

realizaciju projekta kupljena lokacija u Nazorovoj gdje se nalazila stara stolarija. Naglasio je da su 

Hrvatske ceste d.o.o. zainteresirane za izgradnju kružnog toka te da se pokazalo da su kružni tokovi 

najbolje rješenje ispred trgovačkih centara za regulaciju prometa. Istaknuo je kako bi kružni tok 

bio promjera koji bi garantirao kretanje kamionskog prijevoza u svim smjerovima. 
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Vijećnik g. Jure Nikšić postavio je pitanje vezano za cestu Kutina Lonja te je objasnio prisutnima 

da cesta Kutina Lonja prati obrambeni nasip uz Lonjsko polje. Pitao je pročelnicu zašto se miče iz 

Generalnog plana, a nedavno je Gradsko vijeće dalo suglasnost za navedenu cestu. 

 

Pročelnica je odgovorila da je na zahtjev Hrvatskih cesta d.o.o. državna cesta Kutina Lonja 

stavljena u Prostorni plan i Generalni urbanistički plan 2018. godine, te je isto na zahtjev Hrvatskih 

cesta d.o.o. koji su odustali od te trase Grad Kutina sad ukida iz Generalnog urbanističkog plana. 

Objasnila je da su Hrvatske ceste d.o.o. u postupku došli do izrade studije utjecaja na okoliš a 

preskočili su važan prostorni plan zaštićenog područja prirode koji je prostorni plan Lonjskog polja 

parka prirode. Istaknula je da navedenim planom cesta nije bila planirana i da plan donosi Hrvatski 

sabor. Ujedno je obavijestila prisutne da su u izradi četvrte izmjene prostornog plana županije te je 

izrada strateške studije utjecaja na okoliš prostornog plana županije i jedan od predmeta je da se 

zadrži cesta Kutina Lonja po nasipu u manjem profilu i da bude nižeg ranga (više ne državna cesta, 

nego županijska). 

 

Gradonačelnik je odgovorio da su cestu maknule Hrvatske ceste d.o.o. iz planova investicija te je 

istaknuo da se navedena cesta trebala izgraditi prije 30 godina, kada bi dala doprinos zadržavanju 

stanovništva i gospodarskog razvoja. 

 

Vijećnik g. Miroslav Šnjarić istaknuo je da podržava izgradnju kružnog toka na državnoj cesti 45 

i investicije u tom dijelu grada. Osvrnuo se na izmjene pod rednim brojem 17 u industrijsko- 

logističkoj zoni te je rekao da je Grad trebao investirati u komunalnu infrastrukturu (napraviti ceste) 

te onda prodavati investitorima zemljište jer smatra da je navedeno ulaganje u budućnost. 

 

S 15 glasova za, 0 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izradi X. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 15. 

Prijedlog odluke o izradi VI. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja središta grada 

Kutine 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje gđa Snježana Šlabek Ohman predstavila je 

Prijedlog odluke o izradi VI. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja središta grada Kutine. 

Naglasila je i nabrojala razloge za izmjenu i dopunu plana te proces i proceduru postupka izmjena 

i dopuna plana. Pročelnica je podsjetila da je Detaljni plan uređenja središta grada Kutine donesen 

2005. godine te je imao 5 izmjena i dopuna. Obavijestila je da je obavijest o pokretanju izrade, 

objavljena zajedno sa obavijesti o izmjeni Generalnog urbanističkog plana grada Kutine na 

mrežnim stranicama Grada Kutine 17. kolovoza 2022 i da je rok za podnošenje zahtjeva bio do 15. 

rujan te je istaknula da su zaprimljena 2 zahtjeva za izmjenu plana. 
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Vijećnika g. Dragutina Vagnera je zanimalo šta će se nalaziti na parcelama označenim s 1 i 2 te je 

upitao koliko je parcela (čestica)1 blizu pristupne ceste za novi trg.  

 

Pročelnica je odgovorila da će se na navedenim parcelama izgraditi zgrade. Objasnila je da je riječ 

o privatnim investicijama koje bi se trebale realizirati u gradu te bi izgradnjom zgrada dobili 30 

novih stanova na području grada.  

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je upitao kolika je širina ceste  prema novom mostu na parceli 1. 

  

Pročelnica je odgovorila da se cesta neće dirati i da ostaje u sadašnjem stanju koji zajedno sa 

nogostupom iznosi 2,5 metara te da će se iza nalaziti zgrada. 

 

S 15 glasova za, 0 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izradi VI. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja središta grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

 

 

Zapisnik sastavila                     Tajnica Gradskog vijeća               Predsjednik Gradskog vijeća 

Ivana Turkalj            Martina Vazdar                        Robert Krpes 

 

 

 

 


